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Protokół Nr XXXIV/2021 

z sesji Rady Gminy Kętrzyn  z  dnia 23 lipca 2021 roku 
 

Data i godzina spotkania 23.07.2021 r.   godz. 10.00 – 10.30 
 

 Wójt Gminy Kętrzyn Pan Paweł Bobrowski 
Skarbnik Gminy Pani Krystyna Kalisz 
Inspektor ds. obsługi rady Pani Jagoda Pyrka 
Kierownik Referatu Rozwoju Gospodarczego Pan Marek Lemieszek 
Radni zgodnie z załączoną listą obecności 

Nieobecni : Radna Pani Renata Olechnowicz 
Radna Pani Adrianna Żukowska 
Radna Pani Iwona Pietkiewicz  
Radny Pan Wiesław Dziemiela 
Radna Pani Beata Bohdanowczi 
Radny Pan Zbigniew Rutkowski 

 
Przewodnicząca Rady Gminy Pani Teresa Juchniewicz stwierdziła, że na 15 radnych obecnych jest 
9 w związku z czym obrady są prawomocne. Nieobecni radni to Pani Beata Bohdanowicz, Pan 
Wiesław Dziemiela, Pani Renata Olechnowicz, Pani Adrianna Żukowska, Pani Iwona Pietkiewicz 
oraz Pan Zbigniew Rutkowski.  
Przewodnicząca Rady Gminy przypomniała, iż sesja jest nagrywana i osoby w niej uczestniczące 
muszą liczyć się z tym, że materiał może zostać upubliczniony.  
 
Przewodnicząca Rady Gminy odczytała proponowany porządek obrad: 
 
1/ Otwarcie posiedzenia           

2/ Stwierdzenie prawomocności obrad 

3/  Podjęcie uchwał : 

 w sprawie zmian w budżecie Gminy Kętrzyn na 2021 rok 
 

Przewodnicząca Rady Gminy poddała pod głosowanie przyjęcie porządku obrad. 
 

Przebieg głosowania : 
           „za” : 9  radnych : Biała Serafina,  Bukowska Barbara, Juchniewicz Teresa,  Kajcińska  
                       Leokadia, Katiuszyn Mirosława, Agnieszka Mańkowska, Rodak Katarzyna,  
                      Wyszomirski Tomasz, Tomasik Mirosław 

             „przeciw”  :   0 radnych ;  
  „wstrzymało się” :   0 radnych ; 

 
 

Pkt. 3 Podjęcie uchwał 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Kętrzyn na 2021 rok 
 
Skarbnik gminy Pani Krystyna Kalisz wyjaśniła, iż plan dochodów został zwiększony o kwotę 
darowizny w wysokości 58 220 zł - jest ona przeznaczona na budowę sieci wodociągowej w 
miejscowości Nowa Wieś Kętrzyńska. Ponadto w dziale: gospodarka mieszkaniowa został 
wykonany plan dochodów i można zwiększyć dochody o kwotę 27 000 zł - są to dochody z tytułu 
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najmu i dzierżawy składników majątkowych. Po stronie wydatków, w dziale 0.10, zwiększamy 
plan wydatków inwestycyjnych. Na budowę sieci wodociągowej, działka 31/9, 31/27, 31/30 w 
Nowej Wsi Kętrzyńskiej, tutaj zwiększamy plan wydatków o kwotę 25 617 zł. Plan po zmianach 
wynosi 53 617 zł. Również rozbudowa sieci wodociągowej w Nowej Wsi Kętrzyńskiej - działka 
129/4, 101/3, 176, 100/5 i 100/9, tu zwiększamy plan wydatków inwestycyjnych o kwotę 28 665 
zł-plan po zmianach wynosi 59 665 zł. 
Sieć wodociągowa Nowa Wieś Kętrzyńska, działka 38 i działka 171/2 - zwiększamy plan 
wydatków o kwotę 3938 zł. Plan po zmianach 7 938 zł. Wprowadzamy zadanie: "Przebudowa 
studni na sieci kanalizacji w miejscowości Karolewo" - kwota 5500 zł. Te zmiany są spowodowane 
procedurą przetargową. Również w dziale 600, to jest dział dotyczący transportu i łączności, 
dokonujemy zmiany planu wydatków inwestycyjnych dotyczących następujących zadań 
inwestycyjnych : Remont drogi dojazdowej w miejscowości Windykajmy - zmniejszamy plan 
wydatków o kwotę 7000 zł, plan po zmianach 45 000 zł. Zwiększamy plan wydatków na 
dokumentację na remont drogi w miejscowości Wopławki działka 30/82 oraz 30/93 (to jest ta 
droga wraz ze zjazdem na drogę gminną ). Tutaj zmniejszamy plan wydatków o kwotę 6000 zł. Po 
zmianach 6000 -  kwotę przenosimy na przebudowę drogi  w miejscowości Wopławki działka 
82/13 - tu zwiększamy plan wydatków o 7000 zł i plan po zmianach na tym zadaniu 37 000 zł. Są 
to wydatki realizowane w ramach funduszu sołeckiego. Przebudowa drogi gminnej z włączeniem 
do drogi powiatowej nr 1735N w miejscowości Nowa Wieś Mała - zmniejszamy plan wydatków o 
kwotę 68 024 zł. Po zmianach planu wydatków 222 240 zł. Dodatkowo zmniejszamy plan 
wydatków na zadaniu: "Przebudowa drogi gminnej nr126 025N od drogi wojewódzkiej nr 592 do 
miejscowości Owczarnia". Tu plan zmniejsza się o kwotę 31, 31 576 zł. Plan po zmianach 693 800. 
Skarbnik Gminy zaznaczyła, iż  te 2 drogi zostały już wykonane więc ten plan zdejmujemy. 
Wprowadzamy natomiast do budżetu nowe zadania inwestycyjne. Są to dokumentacje na drogi : 
przebudowę drogi w miejscowości Nakomiady, działka 266/25 i 226/21 wraz przebudową 
kanalizacji sanitarnej i wykonaniem kanalizacji deszczowej, wraz ze zjazdem na drogę powiatową, 
działka nr 265/3 -  kwota planowana 36 000 zł. Następna dokumentacja: na przebudowę drogi w 
miejscowości Martiany, działka 162/3, 3/9 i 3/13, wraz z wykonaniem kanalizacji deszczowej - 
kwota 24 500 zł. Dokumentacja na przebudowę drogi w miejscowości Sykstyny, działka 24/22 i 
24/20, 24/2, kwota 7000 zł. Dokumentacja na przebudowę drogi w miejscowości Łazdoje, działka 
245 wraz ze zjazdem na drogę wojewódzką, działka nr 42 - kwota 7000 zł. Dokumentacja na 
przebudowę drogi w miejscowości Salpik, działka 116, 121/6, 121/7 wraz ze skrzyżowaniem z 
drogą powiatową, działka 113/2 - kwota 15 000 zł. Dokumentacja na remont drogi w 
miejscowości Windykajmy, działka 77/2 wraz ze zjazdem na drogę powiatową, działka 77/1 - 
kwota 7000 zł. Ponadto zgodnie z wnioskiem sołectwa Wopławki zmniejszono plan wydatków 
bieżących dotyczących funduszu sołeckiego o kwotę 500 zł - to jest kwota na zakup materiałów 
wyposażenia. W dziale 921 kultura i ochrona dziedzictwa narodowego, zwiększono plan 
wydatków inwestycyjnych o kwotę 16 600 zł, na zadanie pod nazwą: "Utwardzenie terenu przed 
świetlicą w miejscowości Koczarki". Plan po zmianach 28 000 zł. 
 
Radny Pan Mirosław Tomasi spytał, czy ta dokumentacja, która będzie robiona na drogi, dotyczy 
tego funduszu na rozwój osiedli popegeerowskich? Radny spytał również, która to droga będzie 
robiona w Łazdojach? 
 
Wójt Gminy Pan Paweł Bobrowski wyjaśnił, iż dokumentacje są do programu dla gmin 
popegeerowskich, gdzie otrzymaliśmy dofinansowanie . Jeśli chodzi o drogę w Łazdojach - jest to 
droga od drogi wojewódzkiej, tzw. Starych Łazdoj, główna droga, do ostatniego zabudowania. 
Wójt dodał, iż Pani Skarbnik mówiła o ważnych rzeczach, o zmianach budżetowych. Zauważył, iż 
dużo  dokumentacji technicznych na przebudowę drogi jest spowodowana też i „Polskim Ładem”. 
Uzupełniając  odpowiedź dla pana radnego, otrzymaliśmy mniej więcej 50% dofinansowania w 
ramach gmin popegeerowskich. Natomiast teraz chcemy pozyskać drugie 45%i składamy 
wniosek do Polskiego Ładu. Wójt wyjaśnił, iż w ramach Polskiego Ładu złożono wnioski na drogi. 
Wartość całkowita inwestycji we wniosku, jeżeli chodzi o drogi wynosi  16 000 000, z czego 
dofinansowania około 13 000 000 zł. Wnioski zostały złożone na następujące drogi: Wopławki, 
Sykstyny, Łazdoje, Salpik, Windykajmy, Kruszewiec, Smokowo, Czerniki, Trzy Lipy, etap pierwszy, 
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Bałowo.  Dokumentacje są nam potrzebne dosyć pilnie, ponieważ mamy 6 miesięcy od momentu 
otrzymania promesy udzielanej przez Bank Gospodarstwa Krajowego, na ogłoszenie procedury 
przetargowej - czyli w ciągu 6 miesięcy musimy mieć dokumentacje. Drugi wniosek, który został 
złożony, to jest uporządkowanie gospodarki odpadowej. Tutaj wartość całkowita projektu to 
niecałe 7 000 000 zł, dofinansowania wnioskowanego 6 300 000, wkładu własnego 335 000 zł. 
Wniosek polega  na wymianie taboru do odbioru odpadów. Trzeci wniosek, który został złożony, 
Dotyczy  uporządkowania sieci wodnokanalizacyjnej, czyli tak jak wcześniej informował -  
sukcesywne odcinanie się od miasta, jeżeli chodzi o dostawy wody dla naszych mieszkańców. 
Wartość i zakup samochodu typu WUKO, plus ciągnik z beczką asenizacyjną, do odbioru ścieków 
od mieszkańców. Wartość całkowita tego projektu to niecałe 5 000 000 zł, wkład własny 250 000, 
wnioskowane, wnioskujemy o dofinansowanie 4700 000 zł.   
 
Radny Pan Mirosław Tomasik Mirosław Tomasik zauważył, iż rozmach tych inwestycji jest taki, 
że to dofinansowanie z Polskiego Ładu będzie tak wysokie. Zauważył również, iż nie znalazła się 
tam droga na Marszewo. Nie ma takich planów, nie ma takich zamierzeń remontu tej drogi czy też 
utwardzenia jej?  
 
Wójt Gminy Kętrzyn zauważył, iż oczywiście są takie plany. Natomiast te drogi, które wymienił są 
to te drogi na które dostaliśmy dofinansowanie już z programu inwestycji lokalnych, dla gmin 
popegeerowskich lub też drogi, na które już posiadamy dokumentację albo do września, 
większość z nich będzie tą dokumentację miało. Wójt zaznaczył, iż mamy jeszcze 6 miesięcy od 
momentu otrzymania promesy przez Bank Gospodarstwa Krajowego, na ogłoszenie 
postępowania przetargowego. Dlatego też te drogi znalazły się we wniosku. 
 
 
Przewodnicząca Rady Gminy odczytała tytuł uchwały, poddając ją pod głosowanie.  
 
Radni 10 głosami „za”  podjęli uchwałę 
 

Nr XXXIV/172/2021 w sprawie zmian 
w budżecie gminy Kętrzyn na 2021 rok 
(zał. Nr 2 ) 

 
Przebieg głosowania : 
Przebieg głosowania : 

           „za” : 10  radnych : Biała Serafina,  Bukowska Barbara, Juchniewicz Teresa,  Kajcińska  
                       Leokadia, Katiuszyn Mirosława, Agnieszka Mańkowska, Rodak Katarzyna,  
                      Wyszomirski Tomasz, Tomasik Mirosław, Olechnowicz Renata 

             „przeciw”  :   0 radnych ;  
  „wstrzymało się” :   0 radnych ; 

 
 
 
 
 
 
Protokół zakończono i podpisano. Protokół zawiera 2 strony oraz 2 załączniki. 
 
 
 

Protokołowała :               Przewodnicząca Rady Gminy  
 

    Inspektor ds. obsługi rady              Teresa Marzena Juchniewicz 
              Jagoda Pyrka   


